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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr XXXVII/2022 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 31 stycznia 2022 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:29. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik oraz pracownik tego 

wydziału – Piotr Janiak, Spraw Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, 

− radca prawny – Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.),  Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Sławnie), Małgorzata Szwec (Kierownik Środowiskowego Domu 
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Samopomocy w Sławnie), Agnieszka Paszkiewicz (Dyrektor Przedszkola nr 2  

w Sławnie), Beata Szultka (Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie); 

− przedstawiciel prasy. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 29 grudnia 2021r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 16 stanowiącego własność gminy Miasta Sławno, 

usytuowanego przy ulicy Lipowej 2 na rzecz najemcy tego lokalu, 

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno na 2022 rok, 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sławieńskiego, 

d) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata 2022-2034, 

e) uchwalenia budżetu Miasta Sławno na rok 2022. 

4. Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Sławno na lata 

2018-2023 za rok 2021. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w IV kwartale 2021 

roku. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za IV kwartał 2021 roku.  

7.  Wnioski radnych. 

8.  Zamknięcie posiedzenia.  
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

Przewodnicząca otworzyła sesję, stwierdzając kworum i witając przybyłych. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 3.a w związku z tym, że 

projekt uchwały w nim wymieniony nie uzyskał pozytywnej opinii komisji stałych Rady 

Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 3.a - Podjęcie uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 16 

stanowiącego własność gminy Miasta Sławno, usytuowanego przy ulicy Lipowej 2 na rzecz 

najemcy tego lokalu. Projekt uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii komisji stałych Rady 

Miejskiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 29 grudnia 2021r. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 29 grudnia 2021r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że wszystkie projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Miejskiej 27 stycznia 2022r. (w tym dotyczące 

budżetu – z autopoprawkami). Zostały zaopiniowane pozytywnie (oprócz tej z punktu 3.a). 

Poza tym projekty budżetu na 2022 rok oraz wieloletniej prognozy finansowej na lata  

2022-2034 omawiane były również 29 listopada 2021r. na posiedzeniu komisji stałych oraz 

Gospodarki i Budżetu – zostały wtedy zaopiniowane pozytywnie.  

a) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % 

od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 16 stanowiącego własność gminy Miasta Sławno, usytuowanego przy 

ulicy Lipowej 2 na rzecz najemcy tego lokalu – punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

 

b) Podjęcie uchwały nr XXXVII/233/2022 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno 

na 2022 rok 

Radni nie zadali pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno 

na 2022 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallau , Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  
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c) Podjęcie uchwały nr XXXVII/234/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Sławieńskiego 

Radni nie zadali pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Sławieńskiego 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

 

d) Podjęcie uchwały nr XXXVII/235/2022 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Sławno na lata 2022-2034 

 

Skarbnik Miasta Sławno odczytał uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

z 7 grudnia 2021r. pozytywnie opiniujące projekt budżetu Miasta Sławno na 2022 rok oraz 

możliwość sfinansowania deficytu. 

Z sali wyszedł i powrócił radny Marcin Podolski (od godz. 9:24 do 9:26). 

 

Z kolei głos zabrała radna Bożena Kallaur – przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu, 

która odczytała opinię tej komisji nt. projektu budżetu Miasta Sławno na 2022 rok:  

Projekt uchwały budżetowej Miasta Sławno na 2022 rok oraz projekt uchwały 

 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata  

2022-2034 otrzymane przez Radę Miejską w Sławnie w dniu 15 listopada 2021 roku obejmują: 

-dochody budżetu w kwocie 52.991.509 zł z tego : 

a) dochody bieżące w kwocie 50.872.956 zł 

b) dochody majątkowe 2.118.553 zł 

 

 -wydatki budżetu w kwocie 56.046.505 zł z tego : 

a) wydatki bieżące w kwocie 51.789.719 zł 

b) wydatki majątkowe w kwocie 4.256.786 zł  

 

- deficyt budżetowy  w wysokości 3.054.996 zł zostanie pokryty przychodami pochodzącymi 

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających  

z rozliczeń dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 1.700.000 zł oraz wolnymi 

środkami w kwocie 1.354.996 zł 

 

- przychody budżetu w wysokości 4.354.996 zł 

a) stanowią niewykorzystane środki pieniężne na rachunku bieżącym budżetu w kwocie 

3.000.000 zł  

b) wolne środki w kwocie 1.354.996 zł 

- rozchody budżetu w wysokości 1.300.000 zł dotyczą spłat rat kredytów 



 

6/8 

 

 

 Projekt uchwały budżetowej Miasta Sławno na 2022 rok oraz projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia WPF Miasta Sławno na lata 2022-2034 zostały w ustalonym terminie 

przekazane przez Burmistrza do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koszalinie celem wydania 

opinii: 

- o projekcie uchwały budżetowej Miasta Sławno na 2022 rok  

- o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia WPF na lata 2022-2034 

- o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego  

 

 Komisja Gospodarki i Budżetu pozytywnie opiniuje przedłożone projekty uchwał: 

 w sprawie budżetu Miasta Sławno na  2022 rok i w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2034 oraz wnosi o ich podjęcie przez Radę Miejską w Sławnie. 

 

Następnie odbyła się (32 minuta) dyskusja na ww. projektem uchwały, w której udział wzięli: 

Bartosz Bukowski, Burmistrz Miasta Sławno, Skarbnik Miasta Sławno, Bożena Kallur. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta Sławno na lata 2022-2034 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach  

 

 

e) Podjęcie uchwały nr XXXVII/236/2022 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sławno na 

rok 2022 

W dyskusji (od 49 minuty) nad ww. projektem uchwały udział wzięli: Bartosz Bukowski, 

Burmistrz Miasta Sławno, salę obrad opuścił i wrócił radny Paweł Kopczyński (od godz. 9:57 

do 9:59), Bartosz Bukowski – zgłosił wniosek formalny o udzielenie mu głosu, Paweł 

Kopczyński, Włodzimierz Śledź, Ewelina Stach – zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie 

dyskusji; 

 

Głosowano w sprawie: Wniosek formalny radnej Eweliny Stach o zamknięcie dyskusji 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Marcin Bojaryn, Bożena Kallaur, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, 

Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 



 

7/8 

 

PRZECIW (8) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, 

Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski 

Wniosek radnej Eweliny Stach  został odrzucony. Z kolei głos zabrał Bartosz Bukowski, który 

przypomniał, że składał wniosek formalny o udzielenie głosu. Następnie głos zabrali: radca 

prawny, Paweł Kopczyński oraz Marzena Łużyńska. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sławno na 

rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach  

 

4. Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Sławno na lata  

2018-2023 za rok 2021 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Sławno na lata 2018-2023 za rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

 PRZECIW (1) Bartosz Bukowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach  

 

 

 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w IV kwartale 2021 

roku 

Radni nie mieli pytań. 
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6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za IV kwartał 2021 roku 

Radni nie mieli pytań. 

 

 

7. Wnioski radnych (od 77 minuty): 

1. Paweł Kopczyński – prośba o naprawę zniszczonych tablic informacyjnych w Parku  

700-lecia;  

2. Marcin Podolski – prośba o sprawdzenie, dlaczego na Osiedlu Dzieci Wrzesińskich     

o około 3 nad ranem słychać wystrzały (prawdopodobnie dochodzące ze stawków ze starej 

żwirowni); 

3. Marcin Podolski – na ul. Koszalińskiej niedaleko stacji diagnostycznej jest uszkodzona 

jezdnia, a słupek ostrzegający o tym jest przewrócony – prośba o naprawę nawierzchni; 

4. Jarosław Stark – prośba o zwrócenie się do Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o postawienie większej ilości koszy na odpady przy    ul. Armii Krajowej; 

Następnie wywiązała się wymiana zdań pomiędzy radnym Bartoszem Bukowskim  

a Burmistrzem Miasta Sławno na temat projektów w ramach II edycji Polskiego Ładu. 

Salę obrad opuścili i wrócili radni: Joanna Iwko i Jarosław Stark (od godz. 10:20 do 10:23). 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodnicząca zamknęła sesję 31 stycznia 2022r. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

  

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


